

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန
ပူတာအိုမြို့နယ်



လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း(တတိယနှစ်စက်ဝန်း)
National Community Driven Development Project (NCDDP)



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်
Village Development Plan (VDP)

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ
၁	မြို့နယ်မြေပုံ	၁
၂	ကျေးရွာမြေပုံ (တည်နေရာ)	၂
၃	အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ကျေးရွာများစာရင်း	၃
၄	ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း)	၄
၅	လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား	၅
၆	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက် အသုံးပြုခဲ့သော PRA Tools များနှင့် တစ်ခုချင်းစီအတွက် သုံးသပ်ချက်များ	
	(က) လူမှုရေးအရင်းအမြစ်ပြုမြေပုံ	၆ - ၇
	(ခ) ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း	၈ - ၉
	(ဂ) ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း	၁၀ - ၁၁
	(ဃ) ပင့်ကူအိမ်သုံးသပ်ခြင်း	၁၂ - ၁၃
	(င) ရာသီခွင်ပြုပြင်ကွဲဒီဇိုင်း	၁၄ - ၁၅
	(စ) ဗင်းပုံစံ	၁၆ - ၁၇
	(ဆ) အမျိုးသား/အမျိုးသမီးအခက်အခဲများ	၁၈ - ၁၉
	(ဇ) ကျေးရွာမှော်မှန်းချက် (အမျိုးသား/အမျိုးသမီး)	၂၀ - ၂၁
(ဈ) ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ	၂၂ - ၂၃	
၇	ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများ	၂၄ - ၂၅
၈	ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)	၂၆ - ၃၄
၉	စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)	၃၅ - ၄၀
၁၀	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)	၄၁ - ၄၈
၁၁	အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ	၄၉
၁၂	ကဏ္ဍအလိုက် လုပ်ငန်းအချုပ်ဇယား	၅၀

ပူတာအိုမြို့နယ် အခြေပြမြေပုံ

အိန္ဒိယနိုင်ငံ



ပူတာအိုမြို့နယ်
ပူတာအိုခရိုင်
ကရင်ပြည်နယ်
စကေး ၁ လက်မ = ၄ မိုင်



တနင်္ငူမြို့နယ်

မရမ်းတောမြို့နယ်

ဆွမ်ပရာဘွမ်မြို့နယ်

ရည်ညွှန်းချက်	
၁။ နိုင်ငံတော်နယ်နိမိတ်	
၂။ မြို့နယ် နယ်နိမိတ်	
၃။ မြို့ / ကျေးရွာခြားနယ်နိမိတ်	
၄။ မြို့ / ကျေးရွာအုပ်စု	
၅။ မြစ် / ချောင်း	

နီဝေဒါ ကျေးဇူးတင် ယုတနာ

၃။ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ကျေးရွာများစာရင်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	ကျေးရွာအုပ်စုအမည်
၁	နမ်အွမ်ဒန်းကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၂	ကွန်ဆိုင်ယာန်ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၃	ပန်ဆာဒီ (၂) ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၄	ပန်ဆာဒီ (၁) ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၅	အင်ယိုဇွပ်ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၆	အင်ဘီဘော့ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၇	အင်ဖွမ်ဂါးကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၈	မုံယာဒ် ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၉	လုံရှာယာန်ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၁၀	မဇွပ်ယာန်ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၁၁	အင်ယိုခကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၁၂	တန်ဂျာကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု
၁၃	မဆွန်ဇွပ်ကျေးရွာ	လုံရှာယာန် အုပ်စု

၄။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း)

ကျေးရွာတည်နေရာ။

အင်ယိုခကျေးရွာသည် ပူတာအို - မြစ်ကြီးနား မော်တော်ကားလမ်းနံဘေး ပူတာအိုမြို့မှတောင်ဘက် (၂၁) မိုင်ခန့်အကွာတွင်တည်ရှိပါသည်။ မြို့နယ်အတွင်းကျေးရွာအုပ်စုပေါင်း (၁၄) စု ရှိသည့်အနက် ပူတာအို မြို့နယ် ၏ တောင်ဘက်ဆုံး ဆွမ်ပီယာန်ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် နယ်မြေခြင်းထိစပ်နေသည့် လုံရှာယာန်ကျေးရွာ အုပ်စုအတွင်း ပါဝင်ပါသည်။ လုံရှာယာန်ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း ရွာပေါင်း (၁၃)ရွာရှိသည့်အနက် အင်ယိုခ ကျေးရွာသည် အိမ်ခြေ (၁၀)အိမ်သာရှိသည့် ကျေးရွာငယ်လေးဖြစ်ပါသည်။

ကျေးရွာသမိုင်းအကျဉ်း။

အင်ယိုခကျေးရွာအား ၂၀၀၇ခုနှစ်မှ စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး စတင်နေထိုင်ခဲ့သောသူများမှာ လီဆူးလူမျိုးများ ဖြစ်ပါသည်။ လီဆူးလူမျိုးများ လယ်ယာနှင့် တောင်ယာလုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်စားသောက် နေရာမှ အခြေချနေထိုင်လာရင်း အင်ယိုခကျေးရွာဟု ဖြစ်တည်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အင်ယိုခကျေးရွာတွင် ယခုအချိန်၌ လီဆူး၊ ဂျိန်းဖော့ နှင့် ဗမာလူမျိုးများ နေထိုင်ကြသည်။ ကျေးရွာလူထု၏ အဓိက အသက်မွေးဝမ်း ကြောင်းလုပ်ငန်းမှာ လယ်ယာနှင့် တောင်ယာစိုက်ခင်းများ စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ကြပါသည်။

အင်ယိုခကျေးရွာတွင် အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု (၁၀)စုသာရှိပြီး ဘာသာရေးကိုးကွယ်ယုံကြည်မှုမှာ ခရစ် ယာန် ဘာသာကို သက်ဝင်ယုံကြည်ကိုးကွယ်ကြပါသည်။ ကျေးရွာ၏ အုပ်ချုပ်ရေးစီမံခန့်ခွဲမှုအနေဖြင့် အင်ယိုခ ကျေးရွာ သည် ၎င်းတို့ကျေးရွာနှင့် နယ်နိမိတ်ထိစပ်နေသော တန်ဂျာကျေးရွာ၏ အုပ်ချုပ်မှုအောက်တွင် ရှိပါ သည်။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်နေသော လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းအတိုင်မီ အချိန်က မည်သည့် စီမံကိန်း၊ မည်သည့်အဖွဲ့အစည်း၏ ဝင်ရောက် ကူညီပံ့ပိုးခြင်း မရရှိခဲ့ပါ။ (ဥ. ဂ. ၂၀၁၈)နေ့တွင် လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမှ ကျေးလက်နေ ပြည်သူလူထု ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး တန်ဂျာကျေးရွာ၊ မဆွမ်ဖွပ်ကျေးရွာတို့နှင့် ပူးပေါင်းပြီး ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြုကော်မတီကို စတင်ဖွဲ့ စည်းနိုင်ခဲ့ပါသည်။

ယခုအခါတွင် အင်ယိုခကျေးရွာ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် နိုင်ရန် လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းတွင် တက်ကြွစွာပူးပေါင်းပါဝင်ကြပြီး စီမံကိန်း (၄) နှစ်တာပြီးဆုံးသွားချိန်တွင် ကျေးရွာ၏ အခြေခံအချက်အလက်များ ရရှိပြည့်စုံလာကာ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ရွာလေးဖြစ်လာမည်ဟု မျှော်မှန်း ကြသည်။

ကျေးရွာသမိုင်းအကျဉ်းပြုစုသူ
ဦးနော့ဆီဒွေ (ကျေးရွာတာဝန်ခံ(ငြိမ်း))

မှတ်တမ်းတင်သူ
ဦးငွါးနီယို (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

၅။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	ဦးတည်အုပ်စု	တက်ရောက်သူ			အဓိကဆွေးနွေးချက်များ
				ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	လူမှုရေးနှင့် အရင်းအမြစ်ပြု မြေပုံ		ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၃	၆	၉	အိမ်များ၊ အခြေခံအဆောက်အအုံများ၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ လယ်ယာမြေများ၊ မြစ်ချောင်းများနှင့် နယ်နိမိတ်များ။
၂	ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအ ဆင့်သတ်မှတ် ချက်		ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၃	၆	၉	ကွဲပြားသောလူမှုစီးပွားရေးအမျိုးအစားများ၊ အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးများ၏ မတူကွဲပြားသောအသုံးပြုခွင့်နှင့် အရင်းအမြစ်များအပေါ် ထိန်းချုပ်ခြင်း။
၃	ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ် ခြင်း		ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၃	၆	၉	အမျိုးသမီးများနှင့် အမျိုးသားများပိုင်ဆိုင်ပြီးထိန်းချုပ်ထားသည့် ပိုင်ဆိုင်မှု (သို့) အရင်းအမြစ်များ၏ ဦးစားပေးမှုများနှင့် လိုအပ်ချက်များကွဲပြားခြားနားခြင်း။
၄	ရာသီခွင်ပြ ပြက္ခဒိန်		ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၃	၆	၉	ရာသီဥတု၊ စိုက်ပျိုးသီးနှံများ၊ နေ့စားလုပ်ငန်းများ၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း၊ အစားအစာရရှိမှုများနှင့် ပွဲတော်များ။
၅	ပင့်ကူအိမ် သုံးသပ်ခြင်း		ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၃	၆	၉	အမျိုးသားများနှင့် အမျိုးသမီးများတန်းတူအခွင့်အရေးရရှိမှုနှင့် မရရှိသည့် အကြောင်းအရင်းများ။
၆	ပင်းပုံစံ		ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၃	၆	၉	ကျေးရွာအတွင်းနှင့်ပြင်ပရှိအဖွဲ့အစည်းများ မည်ကဲ့သို့သောလုပ်ငန်းများအတွက် မည်သည့်အဖွဲ့များနှင့် ချိတ်ဆက်လုပ်ကိုင်မှု။

လူမှုရေးအရင်းအမြစ်ပြုပြင်ဆည်းပူးဆွေးနွေးခြင်းနှင့်ဆန်းစစ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာသည် ပူတာအိုမြို့နယ်၊ လုံရှာယာန်အုပ်စုတွင် ပါဝင်ပြီးမြို့မှ ၂၃မိုင်အကွာတွင် တည်ရှိသောရွာလေးတစ်ရွာဖြစ်သည်။အင်ယိုခကျေးရွာသည် ပူတာအိုမြို့မှ မြစ်ကြီးနားမြို့ သွားလမ်းဘေးတွင်ရှိသော ကျေးရွာဖြစ်ပြီး တန်ဂျာကျေးရွာနှင့် နီးစပ်ပါသည်။အင်ယိုခကျေးရွာ၏ အိမ်ခြေမာ (၁၂)ရှိပြီး ကျေးရွာလူဦးရေမှာ (၆၃)ဦးသာ နေထိုင်ပါသည်။ ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသား အများစုသည် လီဆူလူမျိုးများဖြစ်ကြပြီး ခရစ်ယာန်ဘာသာကို ကိုးကွယ်ယုံကြည်သူများဖြစ်ကြသည်။

အင်ယိုခကျေးရွာသည် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကို အဓိက အခြေခံပြီး အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုကြပါသည်။အင်ယိုခကျေးရွာ၏ နောက်ဘက်တွင် သစ်တော၊တောတောင် များရှိသည်။အရှေ့ဘက်တွင် လယ်ယာရှိပြီးမြောက်ဘက်တွင် အင်ယိုခချောင်းရှိပါသည်။ ကျေးရွာတွင်းတွင် အမျိုးသားများ ကသာအများပိုင်း အိမ်ထောင်ဦးစီး ဦးဆောင်ပါသည်။သက်ကြီးရွယ်အို အိမ်ခြေ (၄)အိမ်ရှိပြီး အမျိုးသမီးဦးဆောင် သောအိမ်ခြေမှာ (၂)အိမ်ဖြစ်သည်။

ကျေးရွာတွင် လိုအပ်သောဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများမှာ မူကြိုကျောင်းမရှိခြင်း၊ ရေလုံလောက်စွာ (သို့မဟုတ်)အလွယ်တကူသုံးစွဲမရခြင်း၊မီးမရှိခြင်း သာမက ပညာရေးကျောင်းလည်းမရှိသောကြောင့် အခြားကျေးရွာသို့ သွား၍ ကလေးများ ပညာသင်ယူရခြင်း စသည်များဖြစ်သည်။ကျေးရွာသူ/သားများသည် ဆင်းရဲသူများသာဖြစ်ကြပြီး တောတောင်၊လယ်ယာ၊ မွေးမြူရေးကို မှီခိုပြီး အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပြုကြပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ငွါးနီယို၊လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း ဆွေးနွေးခြင်းနှင့်ဆန်းစစ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာသည် ချမ်းသာကြွယ်ဝသော မိသားစု၊ အိမ်ထောင်စုမရှိကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ အင်ယိုခကျေးရွာသည် အလယ်အလတ်၊ ဆင်းရဲနှင့် အလွန်ဆင်းရဲ အုပ်စုဟူ၍ ကျေးရွာအိမ်ထောင်စု (၃)မျိုး သတ်မှတ်ထားပါသည်။

အလယ်အလတ်ဟု သတ်မှတ်ထားသော အိမ်ထောင်အုပ်စုမှာ အိမ်ခြေ(၂)အိမ်ရှိပြီး ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၁၆%) ဖြစ်သည်။ သတ်မှတ်ချက်များမှာ စိုက်ပျိုးလယ်ယာမြေရှိ၊ ကိုယ်ပိုင်ခြံနှင့်စိုက်ခင်း၊ အသေးသုံးစက်၊ ဆိုင်ကယ် အစရှိသည်တို့ဖြစ်သည်။ ဆင်းရဲဟုသတ်မှတ်ထားသော အိမ်ထောင်အုပ်စုမှာ အိမ်ခြေ(၇)အိမ်ရှိပြီး ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၅၈%)ဖြစ်သည်။ သက်မှတ်ချက်များမှာ လက်လုပ်လက်စား၊ တောင်ယာလုပ်စား၊ တောတောင် ကို မှီခိုနေရသော အိမ်ထောင်စုဖြစ်သည်။

အလွန်ဆင်းရဲနွမ်းပါးသော အုပ်စုဟုသတ်မှတ်ထားကြသော အိမ်ထောင်အုပ်စုမှာ အိမ်ခြေ(၃)အိမ်ရှိပြီး ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၂၆%) ဖြစ်သည်။ သတ်မှတ်ချက်များမှာ သက်ကြီးရွယ်အိုရှိပြီး ဝင်ငွေမရှာနိုင်သောသူ၊ စားဝတ် နေရေးမဖူလုံ၊ ကျပန်းလုပ်ကိုင် ကြသူများဖြစ်ကြသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ဦးနီယို၊ လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

(ဂ) ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း

အာဇယူဓကျေးဇူး ပိုင်ဆိုင်မှု သုံးသပ်ခြင်း 22-3-2019

အရင်းအမြစ် သုံးစွဲမှု ပြဿနာ: အရင်းအမြစ် ထိန်း ချုပ် မှုပြဿနာ:

က	ခ	က+ခ	က	ခ	က+ခ
ဆိုင်ကယ်	ပလိုင်	ခြင်-ဇာ	ဆိုင်ကယ်	အိုးခွက် ပန်းကန်	တေးယာ
လက်ထွန်း ထွန်းစက်	အိုးခွက် ပန်းကန်	စာကု	လက်ထွန်း ဓမ္မာစာ	ပလိုင်	ဂေ
ဖွ	စကော	အိမ်	ဖွ		မယ်မာ
ပေါက်ဆိန်		မီး (အိုးစာ)	ပေါက်ဆိန်		ဘုရား ကျောင်း
		တံတား	စကော		မီး (အိုးစာ)
		လယ်ယာ	အိမ်		
		ဂေ	ခြင်-ဇာ		
		တေး ယာ	စာကု		
		ဘုရား ကျောင်း	တံတား		

ပိုင်ဆိုင်မှု သုံးစွဲမှု = စာ: ၉ ၁၀ - ၆

ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်းပြဇယားသုံးသပ်ချက်

ကျေးရွာတွင်ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့် ကိစ္စရပ်များ၌ အမျိုးသားများကသာ (၁၀၀%) ဆုံးဖြတ်ကြပါသည်။ အမျိုးသမီးများအနေဖြင့် အကြံဉာဏ်ပေးခြင်း၊ ဆွေးနွေးခြင်းများ သာပြုလုပ်ကြပါသည်။

အရင်းအမြစ်သုံးစွဲမှုများမှာ- အမျိုးသားများသည် ဆိုင်ကယ်၊ လယ်ထွန်စက်၊ လွ၊ ပေါက်စိန် အစရှိသော ပစ္စည်းနှင့် အသုံးအဆောင်များ သုံးစွဲကြပါသည်။ အမျိုးသမီးများ အဓိကထားသုံးစွဲသော အရာများမှာ ပလိင်း၊ အိုးခွက်ပန်းကန်၊ ဇကာစသည့် အိမ်မှုကိစ္စသုံး များသာဖြစ်သည်။ အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီး နှစ်ဦးစလုံး သုံးစွဲသော အရင်းအမြစ်များမှာ ခြင်းကြား၊ တံစဉ်း၊ အိမ်၊ မီး(ဆိုလာ)၊ တံတား၊ လယ်ယာ၊ တောင်ယာ၊ ဘုရားကျောင်း အစရှိသည် တို့ဖြစ်သည်။

အရင်းအမြစ်ထိန်းချုပ်မှုများမှာ- အမျိုးသားများသည် ဆိုင်ကယ်၊ လယ်ထွန်စက်၊ လွ၊ ပေါက်စိန်၊ စကော၊ အိမ်၊ ခြင်းကြား၊ တံစဉ်း၊ တံတားများဖြစ်ကြသည်။ အမျိုးသမီးများ ထိန်းချုပ်သောအရင်းအမြစ်များမှာ အိုးခွက် ပန်းကန်၊ ပလိင်းစသည်များဖြစ်သည်။ အမျိုးသား/သမီး ထိန်းချုပ်သောအရင်းအမြစ်များမှာ တောင်ယာ၊ ရေ၊ လယ်ယာ၊ ဘုရားကျောင်း၊ မီး(ဆိုလာ)စသည်များ ဖြစ်သည်။

အထက်ပါအရင်းအမြစ်များကို အများဆုံး အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီး နှစ်ဦးစလုံး သုံးစွဲကြသော်လည်း ထိန်းချုပ်မှုများတွင် အမျိုးသားများကသာ ပြုပြင်ပြီး ထိန်းချုပ်ထားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ငွါးနီယို၊ လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

ပင့်ကူအိမ်သုံးသပ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာတွင် အမွေရပိုင်ခွင့်များမှာ အမျိုးသားများသည် (၈၀%)ရပိုင်ခွင့်အခြေအနေရှိနေပြီး အမျိုးသမီးများမှာ (၃၀%)သာဖြစ်သည်။အမျိုးသမီးတို့ကို ရှေးရိုးစဉ်လာဓလေ့ထုံးစံအရ အမွေရပိုင်ခွင့်မရှိသောကြောင့်ဖြစ်သည်ဟုသုံးသပ်မိပါသည်။

အင်ယိုခကျေးရွာတွင် အစည်းအဝေး၌ ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် လည်းအမျိုးသားသည်(၈၀%) ရှိပြီး အမျိုးသမီးဆုံးဖြတ်မှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၅၀%) ဖြစ်သည်။ ၎င်းဖြစ်ရပ်မှ အမျိုးသမီးများသည် မိမိကိုယ်ကို ယုံကြည်မှုအားနည်းကြသည်။

အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ရှာဖွေရာတွင် အမျိုးသားများသည်(၈၀%)ရှာဖွေရရှိနိုင်ပြီး အမျိုးသမီးများ သည်(၅၀%)သာရရှိပါသည်။ အမျိုးသမီးများသည် အိမ်နှင့်နီးရာနှင့် လုံခြုံမှုရှိသော နေရာတွင် ရရှိတတ်ကြပါ သည်။

အင်ယိုခကျေးရွာ၏ ပညာသင်ယူနိုင်မှုအခြေအနေမှာလည်း အမျိုးသားများသာ အများပိုင်းသင်ယူနိုင် ကြပါသည်။ သင်ယူနိုင်မှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၈၀%)ဖြစ်သည်။ အမျိုးသမီးများသည် (၅၀%)သာသင်ယူရှိသည်။ အမျိုးသမီးများသည် အခြားရွာတွင်နေပြီးပညာသင်ယူရသော အခြေအနေမှာ မလုံခြုံမှုနှင့် အခြားမိသားစုတွင် အိမ်ထောင်ပြုသူများဖြစ်သောကြောင့် ဦးစားမပေးမှုကြောင့် ဟုသတ်မှတ်သုံးသပ်မိပါသည်။

လူမှုရေးကိစ္စလုပ်ငန်းတွင် ပါဝင်နိုင်မှုမှာ အမျိုးသားများသည် (၈၀%)ပါဝင်ပြီး အမျိုးသမီးများမှာလည်း (၇၀%)ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ မိသားစုတွင် ဦးဆောင်နိုင်မှု များမှာ အမျိုးသားများသည် (၆၀%)ဦးဆောင်နိုင်ပြီး အမျိုး သမီးများသည် (၅၀%)ဦးဆောင်နိုင်မှုရှိကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။

အင်ယိုခကျေးရွာတွင် အိမ်မှုကိစ္စအစရှိသည်များကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှုများမှာ အမျိုးသားများ သည်(၃၀%)သာဆောင်ရွက်ကူညီပြီး အမျိုးသမီးများသည်(၁၀၀%)ပြည့်ဆောင်ရွက်ခြင်းရှိကြောင်း သုံးသပ်မိပါ သည်။ အိမ်မှုကိစ္စရပ်များတွင်သာ အမျိုးသမီးများက အချိန်ကုန်နေကြောင်းလည်း သုံးသပ်မိပါသည်။

ဝင်ငွေရှာဖွေနိုင်မှုများတွင်လည်း အမျိုးသားများသည် (၈၀%) ဝင်ငွေရှာဖွေနိုင်ပြီး အမျိုးသမီးများမှာ (၂၀%) သာရရှိပါသည်။ အမျိုးသမီးများသည် အလုပ်အကိုင်ရှားပါးခြင်းနှင့် အိမ်နှင့်နီးသော နေရာတွင်သာ အလုပ်ရရှိနိုင်မှု ရှိခြင်းတို့ကြောင့် ဝင်ငွေနည်းပါးသည်ဟု သုံးသပ်မိပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ဦးဌေးနီယို (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

ရာသီခွင်ပြပြကွဒိန် ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် ဆန်းစစ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာ၏ ရာသီဥတုအခြေအနေမှာ ဇန်နဝါရီလနှင့် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် အလွန်အေးပြီးနင်းဖွေး ဖွေးကျသော ရာသီဖြစ်ပြီး မတ်လနှင့် ဧပြီလတွင် နေပူပြီး ရာသီဥတုသာယာသော ကာလဖြစ်သည်။ ဇွန်မှ ဩဂုတ်လထိတွင် မိုးအလွန်များသော ကာလဖြစ်ပြီး စက်တင်ဘာလတွင် နေပူမိုးရွာ ဖြစ်တတ်ပါသည်။ အောက်တိုဘာမှ ဒီဇင်ဘာထိတွင် အေးပြီးနင်းကျသော ကာလဖြစ်သည်။

အင်ယိုခကျေးရွာသည် စိုက်ပျိုးရေးကို အဓိက လုပ်ကိုင်ကြသူများဖြစ်ကြပြီး ဖေဖော်ဝါရီလ မှ ဧပြီလ အတွင်းတွင် အခင်းလုပ်ပြီး မေလမှစ၍နိုဝင်ဘာလအတွင်းတွင် လယ်ယာလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ သောက်သုံးရေမှာ ဇွန်လမှ ဩဂုတ်လ တွင်ချောင်းရေကြီးခြင်းကြောင့် ရေကောင်းရေသန့်များ သောက်သုံးရန် ခက်ခဲပါသည်။ ကျန်သောလများတွင် ရေလုံလောက်စွာသောက်သုံးနိုင်ပါသည်။

အစာရေးစာဖုံလုံမှုများမှာ ဇန်နဝါရီလ မှ မေလအတွင်းတွင် ဖူလုံပြီး ဇွန်လ မှ ဩဂုတ်လ ထိတွင် ဖူလုံမှု နည်းပါးကြောင်းသုံးသပ်မိပါသည်။ အောက်တိုဘာလမှ ဒီဇင်ဘာလ တွင်လည်းအများစုဖူလုံကြပါသည်။ အင်ယိုခ ကျေးရွာ၏ ကျန်းမာရေး အခြေအနေမှာ မိုးများသော ကာလ ဇွန်လမှ စက်တင်ဘာလ အတွင်းတွင် ဖျားနာခြင်း များဖြစ်ကြသည်။ ကျန်ကာလများတွင် ကျန်းမာရေး ကောင်းမွန်ကြောင်းသုံးသပ်မိပါသည်။

အင်ယိုခကျေးရွာ၏ အားလပ်သော အချိန်ဟုဆိုရသောကာလမှာ ဇန်နဝါရီလနှင့် ဒီဇင်ဘာလဖြစ်သည်။ ကျန်သော ဖေဖော်ဝါရီလ၊ မတ်လနှင့်ဇူလိုင်လမှ အောက်တိုဘာလအတွင်းတွင်လည်း အနည်းငယ်အားလပ် ကြောင်းသုံးသပ်မိပါသည်။ ကျေးရွာ၏ဝင်ငွေနှင့် ထွက်ငွေ၏အခြေအနေမှာ ထွက်ငွေပိုများပြီး ဝင်ငွေမှာ ဇန်နဝါရီ လအတွင်းသာ ဖြစ်သည်။ ကျန်သောလများတွင် ထွက်ငွေပိုများကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ငြိုးနီယို၊လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

ပင်းပုံစံသုံးသပ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာအတွင်း ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများမှာ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ ဘာသာရေးအဖွဲ့ အစည်း၊ လုံခြုံရေးအဖွဲ့၊ ကျောင်းကော်မတီ၊ CDDကော်မတီများဖြစ်ပါသည်။ ကျေးရွာတွင်း အဖွဲ့အစည်းအားနည်း သောကျေးရွာဖြစ်ကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။

အင်ယိုခကျေးရွာ၏ ပြင်ပနှင့် ချိတ်ဆက် ထားသောအဖွဲ့အစည်းများမှာ အုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးအဖွဲ့၊ ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၊ ပညာရေးဌာန၊ မြေစာရင်းဌာန၊ ဘာသာရေးအဖွဲ့အစည်း၊ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း၊ ကျေးလက် ဌာန စသည်များဖြစ်ပါသည်။

ကျေးရွာအတွင်းရှိ အဖွဲ့အစည်းများမှ ကျေးရွာလူထုနှင့် အမြဲတမ်းထိစပ် နေပြီး အရေးပါဆုံး အဖွဲ့အစည်းမှာ ဘာသာရေးဖြစ်ပြီး လုံခြုံရေးအဖွဲ့နှင့် (CDD)ကော်မတီများသည် ကျေးရွာအကျိုး လိုအပ်မှုအ တွက် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။

ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများတွင် ဘာသာရေးအဖွဲ့အစည်းသည် ကျေးရွာနှင့်အထိစပ်ဆုံး အဖွဲ့အစည်း ဖြစ်သည်။ ဒုတိယမှာ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း၊ အုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးအဖွဲ့၊ ကျန်းမာရေးအဖွဲ့သည်လည်း ကျေးရွာ အတွင်း ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများအတွက် ဆောင်ရွက်ပေး နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။ အခြားပညာရေး ဌာန၊ မြေစာရင်းဌာန၊ ကျေးလက်ဌာနလည်း လာရောက်ကူညီမှု ရှိကြောင်းသုံးသပ်မိပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ဦးငွါးနီယို (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

(ဆ) အမျိုးသား/အမျိုးသမီးအခက်အခဲများ

အင်ယူခကျေးရွာ	အချိုးသား	
အခက်အခဲအတားအဆီး	ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးချက်
<p>- လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစနစ်မရှိသေးကြောင်း</p> <p>ကျေးရွာတွင်းကုန်သွယ်ရေးလမ်းမရှိခြင်း</p> <p>- လယ်ယာမြေယာမရှိခြင်း၊ မြေစိုက်ရေးလုပ်ငန်းများလည်းမရှိခြင်း</p> <p>- သောက်သုံးရေမလုံလောက်ခြင်း၊ မြေစိုက်ရေးရွာကျေးရွာအတွင်းရှိသည့်</p> <p>- လယ်ယာမြေစာချိုချေးရောင်းရောင်းချခြင်းမရှိခြင်း</p>	<p>- ရေအားလျှပ်စစ်ရရှိရေး</p> <p>- လယ်ယာမြေစိုက်ရေးစနစ်</p> <p>- ရေပိုက်ဆွယ်ခြင်း</p> <p>- ရေကန်ပုံရိပ်တည်ဆောက်ခြင်း</p>	<p>- လယ်ယာမြေစိုက်ရေးစနစ်အားဖြည့်တင်းပေးရန်</p> <p>- လျှပ်စစ်ဓာတ်ပေးစနစ်</p> <p>- ရေပိုက်ဆွယ်ရေးစနစ်</p> <p>- ရေကန်ပုံရိပ်တည်ဆောက်ခြင်း</p> <p>- ရေပိုက်ဆွယ်ရေးစနစ်</p> <p>- ရေကန်ပုံရိပ်တည်ဆောက်ခြင်း</p>

အင်ယူခ	အချိုးသမီး	Date
အခက်အခဲအတားအဆီး	ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးချက်
<p>- လျှပ်စစ်ဓာတ်ပေးစနစ်မရှိသေးကြောင်း</p> <p>- လယ်ယာမြေစိုက်ရေးစနစ်မရှိခြင်း</p> <p>- ရေကန်အားလျှော့ချခြင်း</p> <p>- လယ်ယာမြေစိုက်ရေးစနစ်မရှိခြင်း</p> <p>- ပညာရေးကျောင်းမရှိခြင်း</p>	<p>- ရေအားလျှပ်စစ်ရရှိရေး</p> <p>- ရေကန်ပုံရိပ်တည်ဆောက်ခြင်း</p> <p>- မိန်းမများရေသွယ်ခြင်း</p> <p>- လယ်ယာမြေစိုက်ရေးစနစ်</p> <p>- ရေပိုက်ဆွယ်ရေးစနစ်</p>	<p>- လျှပ်စစ်ဓာတ်ပေးစနစ်</p> <p>- ရေကန်ပုံရိပ်တည်ဆောက်ခြင်း</p> <p>- မိန်းမများရေသွယ်ခြင်း</p> <p>- လယ်ယာမြေစိုက်ရေးစနစ်</p> <p>- ရေပိုက်ဆွယ်ရေးစနစ်</p>

အမျိုးသား/အမျိုးသမီးအခက်အခဲများ ဆွေးနွေးခြင်းနှင့်ဆန်းစစ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာရှိ အမျိုးသား/အမျိုးသမီးတို့၏ အခက်အခဲ အတားအဆီး ပြဿနာများမှာ ကျေးရွာ တွင်းတွင်လျှပ်စစ်မီးမရရှိသောကြောင့် အိမ်မှုကိစ္စ၊ ဆက်သွယ်ပြောဆိုမှု ပြုလုပ်ရန် ဖုန်းအားသွင်းခြင်းနှင့် ညဘက်လုံခြုံမှုမရှိ အခက်အခဲ ဖြစ်ခြင်းစသည်တို့ကို ကြိုတွေ့ရင်ဆိုင်နေရပါသည်။

ကျေးရွာသူ/သား လုပ်ကိုင်စားသောက်ရန် လယ်ယာမြေမရှိ၊ မလုံလောက်မှုများလည်း ကြိုတွေ့ကာ ရွှေ့ပြောင်း တောင်ယာလုပ်ကိုင်နေခြင်း၊ အခြားတောထွက်ပစ္စည်းများကို ရှာဖွေကာ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပြုနေကြကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။ ထို့အပြင်သောက်သုံးရေရရှိမှုမှာလည်း ချောင်းသို့သွား၍ ခပ်သောက်နေရ ခြင်း တခါတလေ ချောင်းရေကြီးခြင်း မသန့်ရှင်းမှုဖြစ်လာရင်လည်း သောက်သုံးနေရသောအခက်အခဲများ ကြိုတွေ့ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း သုံးသပ်မိပါသည်။ လုပ်ကိုင်စားသောက်နေရသာ လယ်အချို့သည် ရေချောင်းနံ ဘေးတွင် ရှိသောကြောင့် ရေတိုက်စားခြင်းဖြစ်ပြီး နှစ်စဉ်ပြုလုပ်နေရသော အခက်အခဲဖြစ်သည်။

အင်ယိုခကျေးရွာသည် ပညာရေးနှင့်ဆိုင်သောကျောင်း၊ မူလတန်းကျောင်းနှင့် မူကြိုကျောင်းစသည် များလည်းမရှိသောကြောင့် ကလေးငယ်များ ပညာသင်ယူရန်အခက်အခဲဖြစ်သည်။မူကြိုကလေးများ ပညာရေး အခြေအနေလည်း တိုးတက်လာမှုအတွက် အားနည်းအားငယ် နေကြောင်းသုံးသပ်မိပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ဦးငွါးနီယို၊ (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

(၈) ကျေးရွာမှော်မှန်းချက် (အမျိုးသား/အမျိုးသမီး)

အင်ယိုခကျေးရွာ	အမျိုးသား	
အောက်အခဲအတားအခတ်	ဖွဲ့စည်းတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း	ကျေးရွာချွန်ချွန်ချက်
<ul style="list-style-type: none"> - လျှပ်စစ်ဖိတ်: မရှိသောကြောင့် ကျေးရွာတွင်းလုံခြုံမှု မရှိခြင်း - လယ်ယာမြေယိုခြင်း: ခြေစင်းလှူထုများ: ရွှေ, လောင်း, ကောက်ယား: လှုပ်ရှားနေခြင်း - ဘေးအန္တရာယ်: ရေ မလုံလောက်ခြင်း: ခြေစင်းကျေးရွာ ကျေးရွာ အားခံခြင်း - လယ်ယာမြေ စာချိုချောင်း: ရေတိုက်စားခြင်း: ဖြစ်နေသည်။ 	<ul style="list-style-type: none"> - ရေအား: လျှပ်စစ်ရရှိရေး - လယ်ယာမြေပေးအောင်ရေး - ရေပိုက် ဆွယ်ခြင်း - ရေကျန် ခံ ရံ တည်ဆောက်ခြင်း 	<ul style="list-style-type: none"> - လယ်ယာမြေ ဖော်စောက် ပေးခြင်း ဖြင့် ရွှေ, လောင်း, ကောက်ယား စရိတ် ပေးပေးပါမည်။ - လျှပ်စစ်ဖိတ်: ရရှိပါက ကျေးရွာကျေးရွာ လှုပ်ရှားအထွက် အားခံ ပေးပါမည်။ - မျက်နှာကျောင်း: ရရှိပါက ကလေးများ: ဝေးတက်ရေး: ဝေးတက်ရေးအဖွဲ့ - ရေကျန် ခံ ရံ တည်ဆောက်ခြင်း: ဖြင့် ရေတိုက်စား: မှု ဘေး: မှု ဖြစ်: ကာ ကျွန်ုပ်တို့ မိမိတို့ပါ။

အင်ယိုခ	အမျိုးသမီး	Date
အောက်အခဲအတားအခတ်	ဖွဲ့စည်းရေးလုပ်ငန်း	ကျေးရွာချွန်ချွန်ချက်
<ul style="list-style-type: none"> - လျှပ်စစ်ဖိတ်: မရှိသောကြောင့် တွင်း အခတ် ခြေစင်း ပါ - လယ်ယာမြေ ရေတိုက်စား: ဘေးအန္တရာယ် ခံရပါသည်။ - ရေကျန် အခင်း: ခံရ: ရှိသည် ဆင်း: ရ ဘေး: အန္တရာယ် မရှိပါ - လယ်ယာ မလုံလောက် ခံရ: ခံရ: စာတစ်ခုခု ဖတ်လည်း မရှိပါ - ပညာရေး: ကျောင်း: ဖွင့် မှု မရှိခြင်း: လည်း: မရှိ သည့် ကလေး: လက် ရေး: မှု အား: ခံရ: ပါသည်။ 	<ul style="list-style-type: none"> - ရေအား: လျှပ်စစ် - ရေကျန် ခံ ရံ တည်ဆောက် - ဆိတ်: ဆိတ်: ရေ ဆွယ် - လယ်ယာမြေ ဖော်စောက် ရေး - မျက်နှာကျောင်း: တည်ဆောက် ခြင်း 	<ul style="list-style-type: none"> - လျှပ်စစ်ဖိတ်: ရရှိပါက ကျေးရွာ မှု ကျွန်ုပ်တို့ မှု ကျွန်ုပ်တို့ပါ။ - ရေကျန် ခံ ရံ တည်ဆောက် ခြင်း: ဖြင့် လယ်ယာ တိုက်စား: ခြေစင်း လာရေး - ဘေးအန္တရာယ်: ရေ အန္တရာယ် စာကျေးရွာ: အချိန် ကျန် သက်သာ မည်။ - လယ်ယာမြေ လုံလောက် ချွန်ချွန် လာပါက စား: တက်ရေး: မှု ပုံ လာရေး - ကလေး: ပညာရေး: ဝေး: တက် လာရေး

ဆွေးနွေးခြင်းနှင့်ဆန်းစစ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာနေ အမျိုးသား/အမျိုးသမီးနှစ်ဦးစလုံး၏ မျှော်မှန်းချက်များမှာ လယ်ယာမြေဖော်ဆောင်ပေးခြင်းရရှိလာပါက လုပ်ကိုင်စားသောက်ရန် လယ်ယာရရှိပြီး စားဝတ်နေရေး ဝမ်းစာဖူလုံပြီး တောင်ယာခုတ် ရွှေ့ပြောင်းလုပ်ကိုင်စားသောက်နေရသော စနစ်များပျောက်ဆုံးနိုင်လာမည် ဟုသုံးသပ်ပါသည်။

ထို့ပြင်လုပ်ကိုင်စားသောက်ရသော လယ်ယာအချို့တို့သည် နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်းရေကြီး ခြင်းကြုံတွေ့ရသောကြောင့်လယ်ယာတိုက်စားမှုမှ ကာကွယ်နိုင်ရန် ရေကန်နံရံတည်ဆောက်ပေးပါက လယ်ယာမြေ ရေတိုက်စားမှုကင်းစွာ လုပ်ကိုင်စားသောက်နိုင်လာရန်လည်း မျှော်မှန်းကြောင်းသုံးသပ်ပါသည်။

ကျေးရွာတွင်လည်း ကလေးပညာသင်ကြားနိုင်ရေးနှင့် ကလေးပညာရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာရန်အတွက်လည်းမျှော်မှန်းထားပါသည်။ ၎င်းတို့မှာကျေးရွာ တွင်မူလတန်းကျောင်း၊မူကြိုကျောင်းများရရှိလာပါက ကလေးငယ်များတစ်ခြားရွာသို့သွားပြီး တက်ရောက်ရန်မလိုဘဲသင်ကြားလာနိုင်မည်။ မူကြိုကလေးများကိုလည်း လုံခြုံစိတ်ချစွာ ထားရှိနိုင်ရန် မျှော်မှန်းကြောင်း သုံးသပ်ပါသည်။

သောက်သုံးရေမှာလည်း ချောင်းရေသာ သုံးနေရသောကြောင့် ကျန်းမာရေးမကောင်းမှု၊အဝေးသို့သွား၍ ရေခတ်နေပြီး အချိန်ကုန်နေခြင်း စသည်တို့ မှကင်းလွတ်၍ အလွယ်တကူအနီးအနား ရရှိနိုင်ရန်အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ ရေကောင်းရေသန့်ရရှိရန်အတွက် သော်လည်းကောင်း အသုံးပြုနိုင်ရန် မျှော်မှန်းခဲ့ကြောင်း သုံးသပ်ကြပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

ဦးငွါးနီယို (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

(၅) ဦးစားပေးပုံဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ

အာရပ်ရှီဝ ဦးစားပေးလုပ်ငန်း

စဉ်	ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း	အဆိုပါသူ	ဖွဲ့စည်းအဖွဲ့	ဦးစားပေး
၁။	စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့ ခွဲ	၈ + ၆	၃၀	၁
၂။	ဘဏ်အဖွဲ့	၈ + ၆	၂၂	၂
၃။	ပုံနှိပ်ရေး အဖွဲ့	၈ + ၆	၂၂	၃
၄။	အဖွဲ့ အဖွဲ့	၈ + ၆	၂၂	၃
၅။	အဖွဲ့ အဖွဲ့	၈ + ၆	၃၀	၃

ဆွေးနွေးခြင်းနှင့်ဆန်းစစ်ခြင်း

အင်ယိုခကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်အတွက် ဦးစားပေးလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအစီအစဉ် အတိုင်းဖြစ်သည်--

- (၁) စိမ့်စမ်းရေသွယ်ခြင်းလုပ်ငန်း
- (၂) ရေအားလျှပ်စစ်ရရှိရေးလုပ်ငန်း
- (၃) လယ်ယာမြေဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း
- (၄) ရေကန်နံရံတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း
- (၅) မူကြိုကျောင်းတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းစသည်များဖြစ်သည်။

အထက်ပါလုပ်ငန်းများသည် အင်ယိုခကျေးရွာ အမျိုးသား/အမျိုးသမီးနှစ်ဦးစလုံး မှရွေးချယ်ထားသော ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးလုပ်ငန်း များဖြစ်ကြသည်။ သို့သော် ရွေးချယ်ထားသောလုပ်ငန်းအချို့မှာ အကျိုးမဝင်သော လုပ်ငန်းများ ဖြစ်သောကြောင့် ရွေးချယ်မှုမပြုခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။

၇။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများ



၇။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများ



၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၁ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လယ်ယူရှင်၏			
ကျေးရွာခေါင်းစဉ်အမည် ဒီး - ၆၄၃၆ ဒီး	ကျေးရွာခေါင်းစဉ်အမှတ် ၀၄၄၀၃၆၂၉၃၀၄	လူထုစနစ်နံပါတ်အမှတ် ဒီး - ၈၂၆၂ ၈၈	
ပြည်နယ်တိုင်းဒေသကြီး ကချင်	မြို့နယ် စုစောဒေသ	ကျေးရွာအုပ်စု လှိုင်ရွာ	ကျေးရွာ အင်္ဂလိပ်

က။ လူဦးရေ

လူဦးရေ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူဦးရေ (၁) - လိင်	13 ခု	ဘာသာ(၁) - အစ္စလာမ်	14 ခု
လူဦးရေ (၂) - ဝိန်း	1 ခု	ဘာသာ(၂) -	
လူဦးရေ (၃) -		ဘာသာ(၃) -	
လူဦးရေ (၄) -		ဘာသာ(၄) -	
အခြား			
အရေအတွက်			
မသန်စွမ်းသူများ	1		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	4		
စစ်ဘေးရောင်	0		

	အမျိုးသား(အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး(အရေအတွက်)	စုစုပေါင်းအရေအတွက်
လူဦးရေ	36	၂၆	၆၂
လူဦးရေ (၁) - လိင်	34	၂၅	၅၉
လူဦးရေ (၂) - ဝိန်း	၂	1	3
လူဦးရေ (၃) -			
အခြား			
အိမ်ထောင်စုဦးရေ	13	1	14

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

(၆) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံပါ	ဘာသာရေးအဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံပါ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(၇) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သော ကျွမ်းကျင်သူများ)

	(က) စာသင်ကျောင်း		(ခ) ကျန်းမာရေး			(ဂ) လက်ညှာရုံ		စာဖြင့် မှတ်
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ	ရွာတွင် နေထိုင်သူ	စာဖြင့် မှတ်	
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ညှာရုံ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေး ဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ် ပေးစနစ်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက် စနစ်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင် စနစ်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(၈) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့် လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်
လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကို ဝိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း: ကတ္တရာလမ်း ကွန်ကရစ်လမ်း: _____
 ကျောက်စင်းလမ်း: မြေသားလမ်း လူသွားလမ်း: _____
 အခြား: _____

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ(Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်။			
ကျေးရွာခေါင်းဆောင်အမည် ဦး... ၃၃	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၇၄၀၃၆၇၈၃၀၇	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏ အမည် ဦး... ပုဒ်ဖွဲ့ဖေ	
ပြည်နယ်၊တိုင်းဒေသကြီး ကချင်ပြည်နယ်	မြို့နယ် ပူတာအို	ကျေးရွာအုပ်စု ပုဂံကယာန်	ကျေးရွာ ပုဒ်ဖွဲ့ဖေ

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) မြန်မာ	၁၂	ဘာသာ (၁) - ခရစ်ယာန်	၁၃
လူမျိုးစု (၂) မြန်မာ	၁	ဘာသာ (၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ (၃) -----	
လူမျိုးစုရော -----		ဘာသာရော -----	
အခြား	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	၁		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	၄		
စစ်ဘေးရှောင်			

	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူဦးရေ	၃၂	၂၉
လူမျိုးစု (၁) မြန်မာ	၃၀	၂၇
လူမျိုးစု (၂) မြန်မာ	၂	၂
လူမျိုးစု (၃) -----		
အခြား		
အိမ်ထောင်စဦးစီး	၁၂	၁

၅၈

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံပေါ်	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံပေါ်	ဘာသာရေး အဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံပေါ်
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	တိုက်နယ်ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူလွန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ရေပိယာန်ကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
လယ်လွန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>			အခြား	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>				
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သော ကျွမ်းကျင်သူများ)

(ခ) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာလန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေး ဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှင်စစ်ကျွမ်းကျင် မီးသမား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ /ကျေးရွာတစ်ရွာ သည်၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါအတိုင်းပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း ကတ္တရာလမ်း ကွန်ကရစ်လမ်း မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း
 ကျောက်ခင်းလမ်း မြေသားလမ်း လူသွားလမ်း အခြား _____

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

(င) ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

(၁) လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မှီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား? ပိုင်းပါ
ရှိပါသည်/မရှိပါ/မသိပါ

(၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ်-...../မသိပါ

(၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့ပါသည်/မပြုခဲ့ပါ /မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာ အဝေး

(၁) ဤကျေးရွာ၏ဗဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ဗဟိုအထိ ခရီးခိုင်းမည်မျှကွာဝေးသနည်း? မိုင်(၂)...../မသိပါ

(၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုဗဟိုအထိ သွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်။

ခြောက်သွေ့ရာသီတွင်ကြာချိန်----- ၂၀ မိနစ် ----- ထော်လာရီး/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/
အခြား-----

မိုးရာသီတွင်ကြာချိန်----- ၂၅ ----- ထော်လာရီး/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/
အခြား-----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင် ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်း ရှိပါသလား။
 မရှိပါ ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ ----- ၇၅ ဇူလိုင် ၂၀၁၉

(ဇ) ကျေးရွာတွင်ဖွဲ့ စည်းထားသောအဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက်အစိုးရ(သို့) ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။
 (၁) -----
 (၂) -----

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မတ်တမ်း တင်ထားသည့် အဖွဲ့အစည်း

ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။
 မရှိပါ ရှိပါသည်

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် ဦးအောင်စိုး အမည်
 လက်မှတ် စောစော နေ့. ၂၄/၁၁/၂၀၁၉

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး ဦးမျိုးဇွန် ဖော်
 လက်မှတ် အောင် နေ့. ၂၄/၁၁/၂၀၁၉

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(ပထမနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ(Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်။			
ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဦး - နေဦး ဦး		ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၉၄၀၃၆၅ ၂၀၂၀၆	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏ အမည်
ပြည်နယ်၊တိုင်းဒေသကြီး ကချင်ပြည်နယ်	မြို့နယ် ပူတာအို	ကျေးရွာအုပ်စု လှိုင်သာယာ	ကျေးရွာ ကျေးရွာ

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) လူအို	၁၀	ဘာသာ (၁) မြန်မာ	၁၂
လူမျိုးစု (၂) လူအို	၁	ဘာသာ (၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ (၃) -----	
လူမျိုးစုရော လူအို + လူအို	၁	ဘာသာရော -----	
အခြား			
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ			
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	၃		
စစ်ဘေးရှောင်			

	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူဦးရေ	၃၄	၂၆
လူမျိုးစု (၁) လူအို	၂၀	၂၄
လူမျိုးစု (၂) လူအို	၂	၂
လူမျိုးစု (၃) လူအို	၁၂	၃
အခြား		
အိမ်ထောင်ဦးစီး	၁၂	-

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(ပထမနှစ်စက်ဝန်း)

(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံစိမ်း	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံစိမ်း	ဘာသာရေး အဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံစိမ်း
ပုကြုံကျောင်း	<input type="checkbox"/>	တိုက်နယ်ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီး ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူလွန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
လယ်လွန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>			အခြား	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>				
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သော ကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေး ဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင် မီးသမား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
ပုကြုံဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ /ကျေးရွာတစ်ရွာ သည်၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော
လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါအတိုင်းပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း
ကျောက်ခင်းလမ်း

ကတ္တရာလမ်း
မြေသားလမ်း

ကွန်ကရစ်လမ်း
လူသွားလမ်း

မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း
အခြား _____

(င) ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

(၁) လူထုတော်ပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု
စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား?

ရိုင်းပါ
ရှိပါသည်/မရှိပါ/မသိပါ

၂၇

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)(ပထမနှစ်စက်ဝန်း)

(၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ်-----/မသိပါ
 (၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့ပါသည်/မပြုခဲ့ပါ /မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာ အဝေး

(၁) ဤကျေးရွာ၏ပဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ပဟိုအထိ ခရီးခိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း? ခိုင်---၂---/မသိပါ
 (၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုပဟိုအထိ သွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်။

ခြောက်သွေ့ရာသီတွင်ကြာချိန်-----၁၅ မိနစ် ထော်လာရုံ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လာ/မော်တော်ဘုတ်/
 အခြား-----
 မိုးရာသီတွင်ကြာချိန်-----၂၀ မိနစ် ထော်လာရုံ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လာ/မော်တော်ဘုတ်/
 အခြား-----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင် ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်း ရှိပါသလား။

မရှိပါ ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ----- ၈၅၅၆၈၈၂၆၉ ၂

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက်အစိုးရ(သို့) ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) -----
 (၂) -----

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်း တင်ထားခြင်း

ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။

မရှိပါ ရှိပါသည်

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် ဦး-ဇော်ဒီး-အိ အမည်

လက်မှတ် ဦး-ဇော်ဒီး-အိ နေ့. ၂၇.၆.၂၀၁၇

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဦး-ခင်ဇော် မှန် ဖွဲ့စည်းရေး

လက်မှတ် ဦး-ခင်ဇော် မှန် နေ့. ၂၇.၆.၂၀၁၇

၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)(တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ- ၈၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက်

စည်းရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာရေးမှူးဝန်ထမ်း အမည် - **ခွဲ - ပြေမျိုးဝေ** စက်ဝန်း(၂) စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

နေ့ရက် **၂၀၂၁.၀၅.၂၀** စက်ဝန်းအားအမှတ်ကြွယ်ဝီ စက်ဝန်း(၁) စက်ဝန်း(၂) စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း - **ကချင်** ပြည်နယ် - **ပုသိမ်** ကျေးရွာအုပ်စု **ပျံ ဖြူ ယာရီ** ကျေးရွာ **နာငယ်**

စီမံကိန်းအမျိုးအမည်များ	နေ့ရက်		အစည်းအဝေးတွင်တက်ရောက်သူအရေအတွက်				အစီအစဉ်ရာခိုင်နှုန်း
	စတင်သည့်နေ့	ပြီးဆုံးသည့်နေ့	အမျိုးသားအရေအတွက်	အမျိုးသမီးအရေအတွက်	အစီအစဉ်အရေအတွက်	အစီအစဉ်ရာခိုင်နှုန်း	
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း ပိတ်ပန်အစည်းအဝေး	၂၀၂၁.၀၅.၂၀	၂၀၂၁.၀၅.၂၀	၈	၈	၁၃	၁၄	၉၂%
၂။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်းအစည်းအဝေး	၂၀၂၁.၀၅.၂၀	၂၀၂၁.၀၅.၂၀	၈	၈	၁၃	၁၄	၉၂%
၃။ ကျေးရွာအုပ်စုလုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေး							
၄။ ပြည်နယ်အဆင့်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏စီမံကိန်း ချုပ်ချယ်မှုအစည်းအဝေး							

၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)(တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

<p>၅။ မြို့နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော် ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကို ရွာသူ အသိပေးအကြောင်းကြားသည့်အစည်း အဝေး</p>	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
<p>၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး</p>	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
<p>၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၆.၂။ ဝယ်ယူရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှု ဝါကျထားအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ တိုးတက်မှု ဖော်ပြချက် အစည်းအဝေး</p>	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
<p>၇.၁။ အစည်းအဝေး ပထမအကြိမ်</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၇.၂။ အစည်းအဝေး ဒုတိယအကြိမ်</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၇.၃။ အစည်းအဝေး တတိယအကြိမ်</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစည်းအဝေး</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
<p>၉။ လူထုစစ်ဆေးမှုအစည်းအဝေး</p>	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

ပုံစံ - ၀ - ၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက်၊

စည်းရုံးရေးဖွဲ့/ဝန်ထမ်း အမည် ဖြိုး ဧါး ဒို ဖို / ၁၆၈၇ ၁၆၈၇

နေ့စွဲ ၂၂-၂-၂၀၁၉

တန်းအဆင့်/ဝန်ထမ်း အမည် ဖြိုး ဧါး ဒို ဖို / ၁၆၈၇(၁) ၂၆၈၇(၂) ၁၆၈၇(၃)

ပြည်နယ်/တိုင်း - ကချင် ပြည်နယ် - ပုတာအို ကျေးရွာအုပ်စု လုံ့ဂျာယာန် ကျေးရွာ အဝင် ၁

စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များ	နေ့စွဲ		အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်				အိမ်ထောင်စွဲ	အိမ်ထောင်စွဲ %
	စတင်သည့်နေ့	ပြီးဆုံးသည့်နေ့	အမျိုးသားအရေအတွက်	အမျိုးသမီးအရေအတွက်	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	လူဦးရေတက်ရောက်သူအရေအတွက် နှင့် လူဦးရေအမည်		
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်းအဝေး	၂၂.၂.၂၀၁၉	၂၂.၂.၂၀၁၉	၃	၆	၉	လိကျူ ၁၉	၁၃	၆၉.၂%
၂။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	၂၂.၂.၂၀၁၉	၂၂.၂.၂၀၁၉	၃	၆	၉	လိကျူ ၁၉	၁၃	၆၉.၂%
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့် အစည်းအဝေး	၂၉.၃.၂၀၁၉	၂၉.၃.၂၀၁၉	၂၀	၉	၃၀	၄၀၂ ၅၀၂ ၂၀၂ ၃၂ ၄		
၄။ ပြည်နယ်အဆင့် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေး နှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှု အစည်းအဝေး	၃၀.၃.၂၀၁၉	၃၀.၃.၂၀၁၉	မရှိ	မရှိ	မရှိ	မရှိ		
၅။ ပြည်နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကို ရွာသို့ အသိပေး အကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး	၆.၆.၂၀၁၉	၆.၆.၂၀၁၉	၄	၃	၇	လိကျူ ၁၇	၁၃	၅၄.၇%

၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)(ပထမနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၀ - ၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက်၊	
စည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည်	
နေ့စွဲ	စက်ဝန်းအားအမှတ်ဖြစ်ပါ <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၁) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၂) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၃)
ပြည်နယ်/တိုင်း - ကချင်	စကဝန်း (၄)
မြို့နယ် - ပူတာအို	ကျေးရွာ

စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များ	နေ့စွဲ		အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်				အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်	အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်နှင့်လူမျိုးစုအမည်	အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်	အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်	အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်	အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအရေအတွက်
	စတင်သည့်နေ့	ပြီးဆုံးသည့်နေ့	အမျိုးသားအရေအတွက်	အမျိုးသမီးအရေအတွက်	အစည်းအဝေးအရေအတွက်	အစည်းအဝေးအရေအတွက်						
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်းအဝေး	၂၀၂၄.၀၅.၀၅	၂၀၂၄.၀၅.၀၅	၁၁	၁	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၀၀%
၂။ ကျေးရွာစီမံကိန်းအစည်းအဝေး	၂၀၂၄.၀၅.၀၅	၂၀၂၄.၀၅.၀၅	၉	၃	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၀၀%
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေး												
၄။ မြို့နယ်အဆင့် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှုအစည်းအဝေး												
၅။ မြို့နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကို ရွာသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး												

၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ- ၂)(ပထမနှစ်စက်ဝန်း)

၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး																				
၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေး အစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း																				
၆.၂။ ဝယ်ယူရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း																				
၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှု လျာထားအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း																				
၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း																				
၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ တိုးတက်မှု စောင့်ကြည့် အစည်းအဝေး																				
၇.၁။ အစည်းအဝေး ပထမအကြိမ်																				
၇.၂။ အစည်းအဝေး ဒုတိယအကြိမ်																				
၇.၃။ အစည်းအဝေး တတိယအကြိမ်																				
၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစည်းအဝေး																				
၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစည်းအဝေး																				

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန (ပုံစံ-၃) (တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာန (Form PC 3)

လယ်ယာရှင်/ရှင်မ	
လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် ဒေါ် ချစ်မြစာ	
နေ့စွဲ ၂၅.၅.၇၀ ၂၀	စက်ဝန်းအမျိုးအစား (✓) = စက်ဝန်း(၁) ... စက်ဝန်း(၂) ... စက်ဝန်း(၃) ... စက်ဝန်း(၄)
ပြည်နယ်/တိုင်း - ကချင်	မြို့နယ် - ပုသိမ်
ကျေးရွာအုပ်စု ပျံရှာယု	ကျေးရွာ အင်ယျာ

က။ အစီအစဉ်အတိုင်းအစီအစဉ်များအားလုံးအားဖြင့် - ယခုပတ်ပြုစေခြင်းအားဖြင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ထမ်းအတွက် အင်အားစုအဖွဲ့အစည်းများသည် ပညာသင်တန်းများဖြစ်ပါသည်။ (အမျိုးအား/အမျိုးအစား အနည်းဆုံးအစီအစဉ် ၅ ခု ပြုပြင်)

ရက်စွဲ၊ နေ့စွဲ၊ နေ့စွဲများမှ တစ်ပြိုင်နက်ပတ်အစီအစဉ်များ	
လျှောက်စီ၊ စရိတ်စာကြော်၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုး ယုံကြည်မှု ဗဟိုဌာန	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
စာတတ်သုံး၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုး စီမံခန့်ခွဲမှု ယူဆချက်များ ဗဟိုဌာန	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
မူကြံကျောင်း၊ မရှိသဖြင့် မူကြံကလေး၊ ကျောင်း၊ ဝား၊ ရှိ ၈ အင်အားစု ဖြင့်	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
အခြေခံ၊ လယ်ယာဖြည့် များ၊ ကျေးရွာအဖွဲ့အစည်း စက်ဝန်း ဖြင့်	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
လယ်ယာဖြည့်မူကြံစာတတ် ဖြစ် စာ ယူဆမှု ဖြင့် အင်အားစု	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)(တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

၁။ မျှော်မှန်းခြင်း- နောင်လာမည့် (၅)နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မျှော်မှန်းလျာထားမှုကိစ္စများအား တင်ပြပါ။

အုပ်စုဖွဲ့စည်းရေးမှူးများမှ တင်ပြသောမျှော်မှန်းလျာထားမှုကိစ္စများ	
လျှင်စစ်ဦးစီးရုံး၊ ရွာအုပ်စု၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ ပုံခြံရွာ၊ ညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာန	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
ကျေးရွာအုပ်စု၊ ရွာအုပ်စု၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ မြို့နယ်	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
ရွာအုပ်စု၊ ရွာအုပ်စု၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ ကျေးရွာအဖွဲ့	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
မြို့နယ်၊ ရွာအုပ်စု၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ ကျေးရွာအဖွဲ့	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
လယ်ယာရေးရာဇဝန်ဌာန၊ ကျေးရွာအဖွဲ့၊ ကျေးရွာအဖွဲ့	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+မ

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)(တတိယနှစ်စက်ဝန်း)

၈။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄)နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

ဦးစားပေးအဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ	ခန့်မှန်းကုန်ကျစရိတ်	အကျိုးစီးပွားစွင်ရှိသူခန့်မှန်းခြေအရေအတွက်		
					ကျား	မ	ပေါင်း
၁	စိမ့်ခမ်း ရွာယူမတို့ချဲ့ခြင်း	က + မ	ရွာရွာ	၅၂၈၀၂၄၅	၃၆	၇၆	၆၇
၂	ရွာစားပျပ်ခင်း ရရှိရေး	က + မ	ရွာရွာ	၂၀၀၀၀၀၀၀	၃၆	၇၆	၆၇
၃	မူကြံရွာပိုင် ရရှိရေး	က + မ	ရွာရွာ	၇၀၀၀၀၀၀	၃၆	၇၆	၆၇
၄							
၅							
၆							
၇							
၈							
၉							
၁၀							
၁၁							
၁၂							

၉။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	ရွာကန်ရုံတည်ဆောက်ခြင်း	က + မ	မူကြံ
၂	လမ်းမ ဖြေဖော်ဆောင်ရေး	က + မ	မူကြံ
၃			

ခေါင်းစောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။

အမည် ဒေါ်နန်းနန်း လက်မှတ် ဒေါ်နန်းနန်း ဇနီး ဒေါ်နန်းနန်း ၂၅.၅.၂၀၂၀

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)(ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အဆင့်(၃)ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစည်းအဝေးပြီးဆုံးသောအခါ ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြု
ကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် ဦး ရှိန်းသိန်း ဒေါ် တီ ဖုန်း ၇၆၂၄၅၆၇

နေ့စွဲ စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓) စက်ဝန်း(၁)
 စက်ဝန်း(၂) စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း ကချင်	မြို့နယ် ပူတာအို	ကျေးရွာအုပ်စု လုံရွာယာဒ်	ကျေးရွာ အမည် <u>အစိယာဒ်</u>
-------------------------	---------------------	-----------------------------	--------------------------------

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင်ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက်
အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အုပ်စုစွဲ ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ

• လျှပ်စစ်မီးမရှိဘေးအန္တရာယ် ရှေးရွာတွင်း လျှပ်မီးဖွဲ့ အခက်အခဲ ဖြစ်သည်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• သောက် သုံး ရေ မလုံလောက်သော ရေခဲ ရေ ကျေးရွာ လူထု အထောက်အကူ ဇေယျာနယ်များ စီမံ ဖွံ့ဖြိုး	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• မူကြို ကျောက် နှစ်လုံး မရှိသဖြင့် မူကြို ကောင်း ငယ်ရွယ် ကျားများ စား နှင့် အစားအသောက်	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• လယ်ယာ အိမ် အချို့ ရေခဲ တိုက် စားခြင်း ဖြစ်သည်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• လယ်ယာ အိမ် မလုံလောက်သဖြင့် ရွှေ့ ရေခဲ အသုံးအသောက် စားခြင်း ဖြစ်သည်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)(ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ခ။ မျှော်မှန်းခြင်း- နောင်လာမည့် (၅)နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မျှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ	
• လျှပ်စစ်ဓါတ် ၇၅၅ ဟာ ဟါက ခရစ်ထွေး ဖြူနှင့် ရွာကုန်၊ ရွာ ဖြစ်လာမည်	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• မျှော်မှန်းချက်များ- ရွာကုန်၊ ကရား၊ ယဉ္ဇာရေး၊ ရိုးစားကုန်၊ ရွာ ဖြစ် ဖြစ် ဖြစ် " "	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• ရေ သွယ် ကျက် ရွာကုန် ဘေးကင်းရေး ဖိုလ် ဘေးကင်း	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• ကျေးကွက် ဝန် ဝန် ကျေးကွက် ဖြစ်၊ ကျေးကွက် စား၊ ကျေးကွက် ကျေးကွက်	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
• ကျေးကွက် စား၊ ကျေးကွက် စား၊ ကျေးကွက် စား၊ ကျေးကွက် စား	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ
	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား+ မ

ဂ။ လူထုစိတ်ဝင်စားမှု လာမည့် (၄)နှစ်အတွက် အကျိုးဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအား ဖော်ပြပါ။

ဦးစားပေးအဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ(အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ	ဦးစားပေးအဆင့်သတ်မှတ်ချက်	ခန့်မှန်းကုန်ကျစရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ နှင့် မှန်းခြေအရေအတွက်		
						ကျား	မ	ပေါင်း
၁	စိုက်ပျိုးရေး သွယ်	၈ + ၁၀	ကျေးရေး	၁	၅,၀၀,၀၀၀	၃၂	၂၆	၅၈
၂	ကျေးရွာကျန်းမာရေး	၈ + ၁၀	ကျေးရေး	၂	၁,၅၀၀,၀၀၀	၃၂	၂၆	၅၈

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)(ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

၃	ရရှိကြေးရောင်းချရေးအစီအစဉ်	m + ၁၀	ပစ္စည်း	-၃	၂၀၀၀၀၀၀၀	၃၂	၂၅	၅၈
၄								
၅								
၆								
၇								
၈								
၉								
၁၀								
၁၁								
၁၂								

ဃ။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျိုးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	ကျေးရွာ နှံ့ရံ စောင့်ရှောက်ရေး	m + ၁၀	အခြေ
၂	အသိပညာပေး ဖော်စောင့်ရေး	m + ၁၀	အခြေ
၃			
၄			
၅			
၆			

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။

အမည် ဦး ခင်စိုးစိ လက်မှတ် ခင်စိုးစိ နေ့စွဲ ၂၀၁၁. ၁၁. ၂၀၁၉

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)(ပထမနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈ - ၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာနအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်			
လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည်			
နေ့စွဲ စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓) ဇာစက်ဝန်း(၁)		<input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၂) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၃) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၄)	
ပြည်နယ်/တိုင်း ကချင်	မြို့နယ် ပုတာအို	ကျေးရွာအုပ်စု ပုရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ မင်းယု

က၊အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း-ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင် ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည်မည်သည့်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အမျိုးသား အဖွဲ့မှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ
၁ သောက် / ညှိုး ရေ၊ ပျံ့ပျံ့မှု မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာအုပ်စု၊ ဝါဒကံစေ့ နေရာ	၁ သောက်ရေ မရှိခြင်း၊ ပျံ့ပျံ့မှု မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာအုပ်စု၊ ဝါဒကံစေ့ နေရာ
၂ ပျံ့ပျံ့မှု မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း	၂ ပျံ့ပျံ့မှု မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း
၃ မျက်နှာမကောင်း၊ မျက်နှာမကောင်း မရှိခြင်း၊ ပျံ့ပျံ့မှု	၃ မျက်နှာမကောင်း၊ မရှိခြင်း၊ မကောင်း
၄ နယ်ယားခြင်း မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း	၄ နယ်ယားခြင်း မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း
၅ နယ်ယားခြင်း မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း	၅ နယ်ယားခြင်း မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း

ခ။ မျှော်မှန်းခြင်း - နောင်လာမည့် (၅) နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မျှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအဖွဲ့မှ တင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ	အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှ တင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ
၁ ရေအားလုံး မရှိခြင်း၊ ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း	၁ ရေအားလုံး မရှိခြင်း၊ ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း
၂ ပျံ့ပျံ့မှု မရှိခြင်း၊ ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း	၂ ပျံ့ပျံ့မှု မရှိခြင်း၊ ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း
၃ မျက်နှာမကောင်း၊ မျက်နှာမကောင်း မရှိခြင်း၊ ပျံ့ပျံ့မှု	၃ မျက်နှာမကောင်း၊ မျက်နှာမကောင်း မရှိခြင်း၊ ပျံ့ပျံ့မှု
၄ နယ်ယားခြင်း မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း	၄ နယ်ယားခြင်း မရှိခြင်း၊ ကြောင့် ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း
၅ ရေအားလုံး မရှိခြင်း၊ ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း	၅ ရေအားလုံး မရှိခြင်း၊ ကျေးရွာ အုပ်စု မရှိခြင်း

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)(ပထမနှစ်စက်ဝန်း)

က။ လူထုစီမံကိန်း ၏ လာမည့် (၄နှစ်)အတွင်းအကျိုးဝင်သောဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုလုပ်ငန်းအစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ အမျိုးသားများ / အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	ခန့်မှန်း ကုန်ကျ စရိတ်	အကျိုးခန့်စားခွင့်ရှိသူ ခန့်မှန်းခြေအရေ အတွက်
၀	မိမိ့စိမ်း - ရေ သွယ်ချက် ရေ	မမျိုးသာ + မမျိုးဘဦး		၆၂
၂	ရေစားလှယ်စိမ်း ရေ	မမျိုးသာ + မမျိုးဘဦး		၆၂
၃	မူပိုင်ကျေးရွာ တည်ဆောက်ရန်	မမျိုးသာ + မမျိုးဘဦး		၆၂
၄	လယ်ယာမြေ ဖော်စံဆေး ရေ	မမျိုးသာ + မမျိုးဘဦး		၆၂
၅	ကျေးရွာ နံရံ တည်ဆောက်ရန်	မမျိုးသာ + မမျိုးဘဦး		၆၂

ဃ။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့်(၄)နှစ်အတွက်အကျိုးမဝင်သောဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုလုပ်ငန်းအစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုး တိုး တက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၀	လယ်ယာ မြေဖော် စောင့် ရေ	မမျိုးသာ + မမျိုးဘဦး	အိမ်ထောင်ရေးနှင့် ဆက်စပ်မှု၊ ကျေးရွာရေး
၂	ကျေးရွာ နံရံ တည်ဆောက်ရန်	မမျိုးသာ + မမျိုးဘဦး	
၃			
၄			
၅			

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မိတီမှ အတည်ပြုသည်။

အမည် - ဦး - မောင်အိ - ဦး လက်မှတ် ရိုး - ဦး - ခင် နေ့စွဲ ၂၀၂၃.၆.၂၀

၁၁။ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ

နေ့စွဲ ။ ။ ၂၂.၂.၂၀၁၉

နေရာ ။ ။ အင်ယူစကျေးရွာ

ရည်ရွယ်ချက်။ ။ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း(ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း) ပထမအကြိမ်ကျေးရွာလူထုအား မိတ်ဆက်ခြင်း၊ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအကြောင်း ပြောကြားခြင်းနှင့် ကော်မတီဝင်များကို ပြန်လည်ရွေးချယ်ခြင်း၊ လူထုပူးပေါင်း ပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ တာဝန်ဝတ္တရားအကြောင်း ပြန်လည် ပြောကြားခြင်း။

အကြောင်းအရာ။ ။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစီစဉ်ကို (၁၀:၀၀)နာရီတွင် စတင်မိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက်တစ်ဆက်တည်း စီမံကိန်းစက်ဝန်း အကြောင်းကို ဦးငွီးနီယို (CF)မှ ပြန်လည်တင်ပြပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် ရန်ပုံငွေအကြောင်းကို ကျေးရွာလူထုအား ပြန်လည်ချပြခဲ့သည်။ ထို့အပြင် အဓိကတာဝန်ရှိသူများအကြောင်းနှင့် ဆောင်ရန်/ရှောင်ရန်များကို ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သောလူမှုဆန်းစစ်ခြင်း နှင့် အတားအဆီးများ/မျှော်မှန်းချက်များအကြောင်း အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက်ကော်မတီရွေးချယ်ခြင်းနှင့် အနှစ်ချုပ်ကာ အစည်း အဝေးပြီးမြောက်ခဲ့သည်။

အစည်းအဝေးဦးဆောင်သူ ~ ဦးငွီးနီယို(CF)

မှတ်တမ်းတင်ပြုစုသူ ~ ဦးမုန်မြင့်ယော်(CF)

၁၂။ ကဏ္ဍအလိုက် လုပ်ငန်းအချုပ်အစား

ကဏ္ဍ	စ ဇာ	လုပ်ငန်းအမျိုးအစား	အဆိုပြုသူ(အမှန်ခြစ်ရန်)			ခုနှစ်	ထောက်ပံ့မည့်အဖွဲ့အစည်း (သို့) ဌာန	မှတ်ချက်
			ကျား	မ	ကျား + မ			
အခြေခံအဆောက်အအုံကဏ္ဍ (လမ်း/တံတား/ရေရရှိရေး/မီးလင်းရေး)	၀	စိမ့်စမ်းရေးသွယ်			✓	၂၀၁၉	လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း	
	၂	ရေအားလျှပ်စစ်			✓			
	၃							
	၄							
လူမှုစီးပွားကဏ္ဍ (ပညာရေး/ကျန်းမာရေးနှင့်ဆိုင်သော အဆောက်အအုံများနှင့် အခြားလိုအပ်ချက်များ)	၀	မူကြိုကျောင်း			✓			
	၂							
	၃							
	၄							
သက်မွေးဝမ်းကြောင်းကဏ္ဍ (စိုက်ပျိုးရေး/မွေးမြူရေးနှင့်ဆိုင်သော အဆောက်အအုံများနှင့် အခြားလိုအပ်ချက်များ)	၀	လယ်ယာမြေဖော်ဆောင်ရေး			✓			
	၂							
	၃							
	၄							
သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးရေး ကဏ္ဍ	၀	ရေကာနံရံတည်ဆောက်ခြင်း			✓			
	၂							
	၃							
	၄							
အခြားကဏ္ဍ (ဌာနဆိုင်ရာများသို့ လွှဲပြောင်းနိုင်ခြင်းနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်း မရှိသော လုပ်ငန်းများ)	၀							
	၂							
	၃							
	၄							